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ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
 
Θέμα: Προβλήματα στις Δομές Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας (Π.Φ.Υ.) 
στη Σπάρτη 
 
Η απρό σκόπτη και εύ ρύθμη λειτόύργι α των Δημό σιων Δόμω ν Πρωτόβα θμιας 
Φρόντι δας Υγει ας (Π.Φ.Υ.) ει ναι επιβεβλημε νη καθω ς παι ζόύν καθόριστικό  ρό λό 
στην πρό ληψη, στη βελτι ωση της ύγει ας των ασφαλισμε νων και στη μει ωση τόύ 
κό στόύς ιατρόφαρμακεύτικη ς περι θαλψης. Δύστύχω ς, στό Νόμό ν Λακωνι ας, 
πε ρα από  τα γνωστα  και α λύτα πρόβλη ματα τόύ Γ.Ν. Σπα ρτης, πρόβλη ματα και 
ελλει ψεις πρόσωπικόύ  παρόύσια ζόνται και σε Κ.Υ.  τόύ Νόμόύ  με ό τι αύτό  
σύνεπα γεται για τις ύπηρεσι ες ύγει ας πρός τόύς πόλι τες.  
 
Σύγκεκριμε να, στό Κ.Υ. Σπα ρτης, τό όπόι ό εξύπηρετει  και καλύ πτει ε ναν μεγα λό 
αριθμό  ανασφα λιστων πόλιτω ν και ό χι μό νό, ύπα ρχει μό λις μι α (!) Γενικη  γιατρό ς 
και μα λιστα μό νό για δύ ό ημε ρες την εβδόμα δα.  Σύγκεκριμε να, η γιατρό ς 
βρι σκεται δύ ό ημε ρες στό Κ.Υ. Σπα ρτης, δύ ό ημε ρες στό Κ.Υ. Καστόρι όύ, ενω  
παρα λληλα πραγματόπόιει  εφημερι ες στη μόνα δα τεχνητόύ  νεφρόύ  τόύ Γ.Ν. 
Σπα ρτης.   
 
Παρα λληλα, στην Τόπικη  Μόνα δα Υγει ας Σπα ρτης (ΤΟ.Μ.Υ.) ύπα ρχει μό λις ε νας 
παθόλό γός πόύ αρχικα  μετακινη θηκε από  τό Γ.Ν. Μόλα ων στό Κ.Υ. Σπα ρτης, από  
εκει  μετακινη θηκε στην παθόλόγικη  κλινικη  τόύ Γ.Ν. Σπα ρτης και τελικα  βρε θηκε 
στην ΤΟ.Μ.Υ. Σπα ρτης για να καλύ ψει την θε ση της πρόηγόύ μενης Γενικη ς 
γιατρόύ  πόύ παραιτη θηκε, ω στε η (ΤΟ.Μ.Υ.) να σύνεχι σει να λειτόύργει  (!). Στό 
η δη βεβαρύμμε νό πρό γραμμα των δύ ό γιατρω ν πρε πει να πρόστεθει  πως τό σό ό 
παθόλό γός της ΤΟ.Μ.Υ., ό σό και η γενικη  γιατρό ς τόύ Κ.Υ. Σπα ρτης, ως 
όικόγενειακόι  γιατρόι  όφει λόύν να εξύπηρετόύ ν κατα  πρότεραιό τητα τόύς 2.000 
εγγεγραμμε νόύς πόλι τες  πόύ ε χει ό καθε νας.  
 
Από  τα παραπα νω γι νεται σαφε ς πως η Πρωτόβα θμια Φρόντι δα Υγει ας στη 
Σπα ρτη όύσιαστικα  καταρρε ει, ενω  γι νεται σαφε ς πως τό βασικό  πρό βλημα της 
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ύπόστελε χωσης τόύ ΕΣΥ δεν αντιμετωπι ζεται και δεν λύ νεται με  αναγκαστικε ς 
μετακινη σεις από  τό ε να Κε ντρό Υγει ας στό α λλό.   
 
Δεδομένου ότι η Πρωτόβα θμια Φρόντι δα Υγει ας (ΠΦΥ) απότελει  βασικό  
πύλω να τόύ Εθνικόύ  Σύστη ματός Υγει ας (ΕΣΥ).  
 
Δεδομένου ότι η καλη  λειτόύργι α τόύ θεσμόύ  τόύ γενικόύ  – όικόγενειακόύ  
ιατρόύ  ει ναι ιδιαι τερα σημαντικη  τό σό για τόύς πόλι τες, ό σό και για τό ΕΣΥ, 
καθω ς σύμβα λλει στην όρθόλόγιστικό τερη και όικόνόμικό τερη λειτόύργι α τόύ, 
απαλλα σσόντας τό σύ στημα από  α σκόπες επισκε ψεις στις ειδικό τητες και στα 
Νόσόκόμει α. 
 
Δεδομένου ότι όι δύ ό γιατρόι  πόύ ύπα ρχόύν αύτη  τη στιγμη  στό Κ.Υ. και στην 
ΤΟ.Μ.Υ. Σπα ρτης δεν επαρκόύ ν για να καλύ ψόύν τις ανα γκες των πόλιτω ν και για 
την όμαλη  λειτόύργι α των εν λό γω δόμω ν Π.Φ.Υ.. 
 
Δεδομένου ότι η δια λύση τόύ Κ.Υ. Σπα ρτης σύνεπα γεται πως όι ανασφα λιστόι 
και όι μη ε χόντες ασφαλιστικη  ικανό τητα λό γω χρεω ν πρός τό Δημό σιό δεν θα 
ε χόύν δύνατό τητα σύνταγόγρα φησης φαρμα κων και ιατρικω ν εξετα σεων. 
 
Δεδομένου ότι η μη εύ ρύθμη λειτόύργι α τόύ Κ.Υ. Σπα ρτης αφη νει ακα λύπτόύς 
ανασφα λιστόύς καρκινόπαθει ς αλλα  και ασθενει ς πόύ πα σχόύν από  χρό νια 
νόση ματα. 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Σε πόιες ενε ργειες πρό κειται να πρόχωρη σετε πρόκειμε νόύ να 
εξασφαλιστει  α μεσα η όμαλη  λειτόύργι α των Δημό σιων Δόμω ν 
Πρωτόβα θμιας Φρόντι δας Υγει ας (Π.Φ.Υ.) στη Σπα ρτη; 

2. Υπα ρχει πρόγραμματισμό ς, και αν ναι πόιός, για την επι λύση τόύ 
πρόβλη ματός της ύπόστελε χωσης πόύ ύπόνόμεύ ει τη λειτόύργι α Δόμω ν 
Πρωτόβα θμιας Φρόντι δας Υγει ας (Π.Φ.Υ.) στη Σπα ρτη; 

3. Με πόιόύς τρό πόύς θα εξασφαλιστει  η καλη  λειτόύργι α τόύ θεσμόύ  τόύ 
όικόγενειακόύ  γιατρόύ  για 4.000 πόλι τες πόύ ε χόύν εγγραφει  στό 
σύ στημα για τόύς σύγκεκριμε νόύς γιατρόύ ς; 

4. Με πόιό τρό πό σκόπεύ ετε να αντιμετωπι σετε τό πρό βλημα ε λλειψης 
γιατρω ν στό Νόμό  Λακωνι ας; 
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